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Obecné zastupiteľstvo obce Suché 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva  obce Suché, 

konaného dňa 18.09.2024 

PRÍTOMNÍ 

Starostka obce:     Bc. Danka Bruňová 

          Poslanci :     Matúš Falis 

                                MUDr. Marika Papinčáková  

      Ing. Ján Palinský 

      Patrik Tirpák 

     

 

Hlavný kontrolór: Ing. Milan Kicka 

 

Neprítomní:           Jozef Vojtek 

 

Ďalší prítomní:      Ing. Andrea Hildebrand – senior manažér akvizičného oddelenia VVS a. s. 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadania OZ 

3. Poverenie zapisovateľa, určenie návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

4. Prezentácia zástupcov VVS 

5. Interpelácie 

6. Plnenie uznesení 

7. Správa audítora  

8. Rozpočtové opatrenia 

9. Zápis do kroniky 

10. Majetkové veci 

11. Inventarizácia 

12. Rôzne  

13. Diskusia 

14. Záver 
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K bodu 1.  

Otvorenie zasadania 

 

Zasadanie OZ otvorila starostka obce, Bc. Danka Bruňová. Privítala všetkých prítomných.  

Ospravedlnení poslanci: 2 (Matúš Falis, Jozef Vojtek). 

Starostka konštatovala, že zasadanie je zvolané v súlade so Zák. SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.  

Obecné zastupiteľstvo sa zišlo v počte  3 poslanci. 

Z celkového počtu poslancov 5, z toho vyplýva, že obecné zastupiteľstvo je  

uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2. 

 Schválenie programu zasadania OZ 

 

Starostka dala hlasovať o programe rokovania. Hlasovali všetci prítomní a jednohlasne 

schválili návrh programu. 

 

UZNESENIE č. 30/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Suché schvaľuje program rokovania.  

                Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní Vojtek 

 

 

K bodu 3.  

Poverenie zapisovateľa, určenie návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

 

Za zapisovateľku starostka poverila Ing. Veroniku Hudákovú. 

Za overovateľa bol navrhnutý Patrik Tirpák. 

Do návrhovej komisie starostka navrhla Ing. Jána Palinského a MUDr. Mariku Papinčákovú. 

                 Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                               Vojtek 
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Obecné zastupiteľstvo schvaľuje 

zvolených členov návrhovej komisie Ing. Jána Palinského a MUDr. Mariku Papinčákovú a ako 

overovateľa zápisnice Patrika Tirpáka. 

 

                      Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní Vojtek 

 

 

K bodu 4.  

Prezentácia zástupcu VVS a.s. 

 

Ing. Andrea Hildebrand oboznámila prítomných o dlhopisoch a akciách VVS a. s. 

Venovala sa najmä problematike toho, že obci Suché boli v roku 1993 pretransformované 

a prerozdelené akcie VVS v počte 2939 akcií. Sú v listinnej podobe. 0,04 % akcionárom je obec 

Suché.  

Pre takýchto malých akcionárov bol výnos vyplácaný 4x počas doby trvania.  Naposledy 

v roku 2018. Každoročne sa nedá vyplácať zisk, lebo VVS a. s. väčšinou investuje zisk do fondu 

opráv. Hľadali iný spôsob ako akcionárom vyplácať zisk. Prieskumom zistili, že budú emitovať 

dlhopisy. Emituje ich NBS v spolupráci so SLSP, má 6 % výnos. Cena dlhopisu je 13,28 Eur. 

V obci Suché to znamená. že 2938 akcií sa môže vymeniť a 1 akcia musí ostať, aby sa 

v prípade potreby vedeli vrátiť k pôvodnému usporiadaniu. Ročný výnos v hrubom pri vstupe 

do programu ,,Voda spieva“ je 2341 Eur. Za 20 rokov je to cca 46 000Eur. 

Jediná možnosť výmeny je verejná obchodná súťaž. Z tohto programu sa dá dobrovoľne 

vystúpiť kedykoľvek 5x a aj po dohode s VVS a. s. Vystúpenie nie je sankčne postihnuteľné. 

Končí sa to len tým, že už nebude obec brať výnos, ale vrátia sa jej akcie.  

Náklady obce sú na zriadenie majetkového účtu, poplatok je 4 % zo sumy, max. 100 

Eur ročne. 

Iba 30 % akcionárov vedia vodárne vziať do programu VVS. Je to len pre mestá a obce, 

nie sú tam žiadne súkromné subjekty, ani štát. Najväčším prínosom je to, že vyplácajú výnosy, 

ktorých sa akcionári dožadovali.  

Obec vie tých cca 46 000 Eur, ktoré dokáže získať počas 20 rokov od VVS a. s. použiť 

v SLSP ako úver vopred a využiť ho na kapitálové výdavky. 

Je to možnosť, nie povinnosť. Tieto akcie nemajú vplyv na valné zhromaždenie, idú bokom.  
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K bodu 5. 

Interpelácie 

 

Starostka sa dopytovala ohľadom zvárania brány. Poslanec Tirpák sa prihlásil, že s poslancom 

Falisom sa na to podujmú.  

Starostka sa dopytovala Ing. Palinského na vymeranie zastávky. Ten sa vyjadrí v bode Diskusia 

 

 

K bodu 6.  

Plnenie uznesení 

 

Uznesenia: 

9/24 Rozšírenie verejného osvetlenia 

Verejné osvetlenie  bolo urobené v júni 2024, kedy bol preložený stĺp. Je to vyplatené. Poslanec 

Ing. Palinský sa dopytoval ohľadom svietenia kedy sa vypína/zapína. Odpoveďou bolo večer 

o 23.00 hod. a ráno sa zapína o 4.30 hod. 

 

10/24 Zmluvy na prenájom hrobových miest 

Budú sa postupne vytvárať zmluvy na hrobové miesta, začne sa s týmto procesom čo najskôr 

o zaškolení novej asistentky, aby už v priebehu budúceho roka boli pripravené. 

 

11/24 Parkovisko a oprava chodníka 

Žiadosť o dotáciu bola podaná. Ide o chodník ku miestnemu chrámu. Čaká sa na dotáciu - či 

bude schválená. 

 

12/24 Kamerový systém 

 Firma Labtech bude  vykonávať montáž 7 kamier  v týždni od 23.9. 2024, na ktorý si 

zabezpečili  vysokozdvižnú plošinu. 

 

15/24 Vytvorenie múzea 

Projekt nevyšiel. 
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21/24 Program rozvoja obce Suché 2024-2030 

Vypracovanie bolo zadané. 

 

23/24 Návrh na povolenie vkladu vlastníckeho práva 

Na základe nezrovnalosti v geometrickom pláne, sa povolenie na základe kúpno-predajnej 

zmluvy odkladá po náprave v GP 

25/24 Úprava verejného priestranstva v obci Suché 

Projekt podaný, čaká na kontrolu. 

26/24 Rekonštrukcia Komunitného centra 

Projekt nevyšiel. Žiadali sme prostredníctvom výzvy pre nízko rozvinuté okresy. 

 

27/24 Cenová ponuka na vypracovanie PD ku KD 

Zatiaľ to nebolo riešené. 

  

        

 K bodu 7  

Správa audítora za rok 2023 

 

Starostka umožnila poslancom nahliadnuť do Správy o audite účtovnej závierky od audítorky. 

Taktiež prečítala správu adresovanú starostke a poslancom od audítorky Ing. Mamajovej. 

Podotkla, aby sa v roku 2024 vysporiadal nesúlad, ktorý vytkla Ing. Mamajová.Je to záležitosť 

pána učtovníka. 

Ing. Palinský sa vyjadril, nech sa napíše list organizáciám, kde bude uvedená správna adresa 

sídla, keďže v správe od Ing. Mamajovej je uvedená adresa Obecného úradu Suché 23 a nie 

Suché 150, čo bolo číslovanie v minulosti. 

 

                      Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                               Vojtek 
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UZNESENIE č .31/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie správu o audite. 

 

K bodu 8  

Rozpočtové opatrenia 

Starostka upozornila, že k 30.06.2024 prejavilo splatenie úveru, ktorý sme čerpali na úpravu 

okolia Domu smútku a vyplatenie projektovej dokumentácie na vodozadržné opatrenia. 

 

 

UZNESENIE č. 32/2024 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie rozpočtové opatrenia. 

 

                     Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní Vojtek 

 

 

K bodu 9  

Zápis do kroniky 

 

Pani Eľková urobila zápis do obecnej kroniky za rok 2023. Sú tam spomenuté udalosti z obce, 

ako prebiehali napr. voľby, koľko stál lístok na autobus a podobne.  

Ing. Palinský by chcel, aby sa tam zapísala aj výmena pozemkov, aby obec a cirkev vedela, 

koľko a čo sa menilo, a obec je členom ZOOCR a MAS Duša. V MAS Duša Ing. Palinský  tam 

zastával funkciu aj podpredseda. Z toho titulu obec čerpá výhody napr. cyklotrasa do Moravan. 

Ing. Palinský spomenul koľko vriec vyzbierali pred 12 rokmi popri ceste medzi koľajnicou 

a Suchým. Bolo to 158 vriec. Starostka s dobrovoľníkmi tohto roku vyzbierala 30 vriec. 

Starostka dala hlasovať či poslanci súhlasia so zápisom do kroniky obce. 
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                          Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní Vojtek 

 

UZNESENIE č . 33/2024 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí 

s každoročným zápisom do obecnej kroniky. 

 

Starostka oboznámila poslancov, že uzatvorila zmluvu s PhDr. Salmom na vytváranie posudkov 

ohľadom posúdenia odkázanosti na sociálnu pomoc.  

Starostka oboznámila poslancov, že p. Miloš Džara kosil verejné priestranstvá v obci za čo by 

mal byť finančne ohodnotený. Ing. Palinský navrhol, aby sa porovnali náklady na kosenie či 

nevyjde lepšie najať firmu alebo niekoho takého, kto bude oficiálne najatý obcou a nebude 

s tým mať obec starosti. Starostka oponovala, že kosačka a benzín sú k dispozícii, chýba len 

pracovník, ktorý môže byť oficiálne najatý. 

MUDr. Papinčáková sa vyjadrila, že určite p. Džara je vhodný na túto pozíciu. 

 

K bodu  10   

Majetkové veci 

Starostka poprosila o súhlas v konaní o získanie pozemku parcely E, č. 2639/2, ktorý je vo 

vlastníctve SR a v správe SPF o výmere 4878 m2, LV 708.   

Starostka dala hlasovať o danej veci. 

  

                      Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                              Vojtek 

 

UZNESENIE č.34/2024  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Suché súhlasí a  poveruje starostku konať vo veci získania 

pozemkov.  
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Starostka poprosila o súhlas v konaní o získanie pozemku parcely E, č. 2494, ktorý je vo 

vlastníctve SR a v správe SPF o výmere 1469 m2, LV 687.   

Starostka dala hlasovať o danej veci. 

 

                      Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                              Vojtek 

 

UZNESENIE č.35/2024  

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Suché súhlasí a  poveruje starostku konať vo veci získania 

pozemkov.  

 

Starostka informovala, že podala žiadosť na traktor, kde súčasťou jeho výbavy bude mulčovač, 

fréza na sneh atď. Podmienkou ale je, že 3 roky s tým nesmie obec podnikať.  Ing. Palinský sa 

dopytuje, cez aký program bolo požiadané. Bolo žiadané cez Environmentálny fond. 

Projekt ,,Vodozádržné opatrenia“ sa musel stiahnuť a momentálne čaká. 

Obec plánuje uskutočniť výlet na trhy do Poľska, na ktorý dali dôchodcovia požiadavku.  

 

 

K bodu 11 

Inventarizácia  

 

Starostka dala hlasovať o schválení inventarizácie. 

 

                 Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní Vojtek 

 

UZNESENIE č. 36/2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Suché  

berie na vedomie súpis majetku obce vzniknutý v inventarizácii. 

 



9 
 

K bodu 12  

Rôzne 

 

1. Pani Skálová dala sťažnosť, že p. Gerová si privlastnila časť z jej pozemku. Požiadala 

poslancov, aby spravili stretnutie na tvare miesta. Ing. Palinský navrhuje zavolať 

geodeta, aby to presne vymeral. Hlavný kontrolór obce Ing. Kicka podotkol, že obec sa 

nemá čo miešať do občianskych sporov, že oni si musia riešiť spory medzi sebou 

a nesmú do toho zaťahovať obec. Ing. Kicka navrhol napísať odpoveď v tomto duchu. 

 

2. Pri príležitosti Dňa úcty k starším sa v miestnom Kultúrnom dome dňa 06. 10. 2024 

o 15.00 hod uskutoční vystúpenie folklórnej skupiny Koňušaňe..  

 

 

3. Na Mikuláša 6.12.2024 starostka objednala pre deti  vystúpenie Veselka.  

 

4. Cyklotúra ,, K mohylám a vínu“ bola preložená na 05.10.2024. Starostka by bola rada, 

ak by akcia bola usporiadaná každoročne, aby sa spropagovala obec ako miesto na 

rekreáciu a oddych, keďže má veľký potenciál. 

 

K bodu 13  

Diskusia 

 

Starostka oznámila, že potrebuje pomoc s roztrhnutým oplotením ihriska. Ing. Palinský sa 

podujal, že pošle remeselníkov, aby sa na to prišli pozrieť a opraviť to. 

Je potrebné orezať lipu. Starostka sa vyjadrila, že je veľmi vysoká a opadajú z nej konáre, čo je 

nebezpečné.  

Ing. Palinský sa vyjadril ohľadom zastávky, navrhuje preniesť ju na druhú stranu, 

vyšmirgľovať, natrieť ju, nasadiť na boky číre sklo. Starostka súhlasila. 

 

V diskusii Ing. Palinský navrhol starostke, aby riešila kúpu jednej z maštalí v pozemku 

bývalých štátnych majetkov. Starostka dala hlasovať a poslanci jednomyseľne súhlasili, aby 

jednala vo veci kúpy jednej z maštalí.  

 

                      Hlasovanie 

Za Falis, Ing. Palinský, MUDr. Papinčáková, Tirpák 

Proti 0 

Zdržali sa  0 

Neprítomní                                                              Vojtek 
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UZNESENIE č. 37/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo 

poveruje starostku k jednaniu o kúpe jednej z maštalí. 

 

K bodu 14 

Záver 

 

V závere poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila zasadanie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starostka:          Bc. Danka Bruňová 

Zapisovateľ:      Ing. Veronika Hudáková 

Overovateľ:       Patrik Tirpák 


